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Hope and Friendship for Development Organization

(HOPE) Sudan – Port Sudan
Subject: Tender for supply and provision of classroom furniture for schools in North Kordofan state.
الموضوع: مناقصة لتوريد وتوفير أثاث الفصول الدراسية (20 سبورة ,30 كرسي وطاولة, 280 مقعد ودرج) للمدارس في ولاية شمال كردفان.
 HOPE organization invites qualified and interested suppliers to submit bids for the supply and delivery of school furniture. The tender aims to provide high-quality, durable and ergonomic furniture to enhance the learning environment for students.

If you are interested in submitting a bid, you can download the tender document and BOQ from: Sudanbid.com
Submission:  
All bids must be submitted in sealed envelopes clearly marked “TENDER FOR SCHOOL FURNITURE” and delivered to: Hope office in  Elobied , El Waha Area, House No. (35) East Plan Sudan Organisation, North Kordofan State .or Scanned document through the following Email:    hopesudan.kh@gmail.com 
 provide the following information indicating that they are qualified for the work:

1. The company’s valid registration

2. Taxation chamber certification and other government-related registration

3. History/profile of the company

4. Description of similar assignments achieved.

5. Evidence of experience in similar works

6. Financial ability \current bank statement.
The last date for submission of completed sealed bids is 20 February 2025 by 3:00 pm, incomplete bids will not be considered.

BOQ for supply and provision of School furniture for schools in North Kordofan state.
	السعر
	الكمية المطلوبة
	البيان
	م


	
	280
	كنبة مدرسية حديد (طول 150 سم عرض 40 سم ارتفاع 50 سم/ مواسير 3*6 سمك 1 ملم)

	1

	
	280
	درج مدرسي( طول 150 سم عرض 40 سم ارتفاع 80 سم/ مواسير 3*6 سمك 1 ملم, زاويه 1.5 سمك 1 ملم)
	2

	
	30
	كرسي معلم ارتفاع 90 سم عرض 40 سم مقعد 40*40 سم/ 50 ارتفاع من جلسة  المقعد الى  اعلى ( يصنع  من  مواسير مدورة  1 بوصة  قلفنيز يجلد بالبلاستيك  او  مساند مع  التنجيد) 
	3

	
	30
	تربيزة معلم طول 130 سم عرض 80 سم ارتفاع 80 سم ( تصنع  من الخشب  الموسكي  / تحتوي  على  2 درج )
	4

	
	20
	سبورة خشبية متحركة 120*100 ارتفاع ارجل 180 سم ( تصنع من  الخشب  المضغوط ( ابلكاش) بسمك 2 سم/ +   حامل  سبورة  ثلاث ارجل  من  الزوي 2 بوصة  بارتفاع  180 سم ) 
	5

	
	المجموع (جنية سوداني)
	1


For more information, please contact the following:

 HOPE Office in Elobied City  El Waha Area, House No. (35) East Plan Sudan Org, North Kordofan State 
Phone Numbers for More Information: 0916666999 - 0120023522 / 0917779913/0120023500
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مبنى رقم (154)، مربع (5)، حي المطار، بورسودان، ولاية البحر الأحمر – السودان

Building # (154), Block # (5), Matar/ Airport Area, Port-Sudan, Red Sea State - Sudan

Website: www.hopesudan.org, Tel.: +249123343290, E-mail: hopesudan2015@gmail.com 

